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Zápis z 9. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec  

konaného dne 24. 10. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, Mgr. Michal Malý, 

Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Ing. Jiří Veselka, MBA, Jiří Veverka, MUDr. Jiří 

Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

Omluvena: Mgr. Renáta Balašová 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová 

 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 9. zasedání výboru v roce 

2023. Omluvil nepřítomnost Mgr. Balašové, poté konstatoval, že je přítomno 9 členů výboru, 

a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané zastupitelstvu města:  

 2.1 Záměr finanční spoluúčasti statutárního města 

Liberec v rámci projektu „Rekonstrukce 

atletického stadionu a zázemí, Liberec VII – 

Horní Růžodol“ 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.2 Souhlas s realizací a záměr finanční spoluúčasti 

statutárního města Liberec v rámci projektu 

Tréninkové a posilovací hřiště“ 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – říjen 2023: 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 3.1 Poskytnutí finančních darů za úspěšnou 

reprezentaci města Liberec 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 3.2 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu „Velká cena 

Liberce“ 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 3.3 Rozdělení služeb sportovním klubům ve 

sportovním areálu Ještěd v zimní sezóně 

2023/2024 

Mgr. Petr Židek, MPA 

4.  Diskuze nad možným zařazením bojových sportů 

mezi podporované sporty v rámci poskytování dotací 

ze Sportovního fondu 

Ing. Jakub Vytiska 

5.  Prezentace sportovních klubů zástupci klubů 

6.  Různé 
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Ing. Vytiska shrnul obsah předloženého programu. Připomínky nikdo nevznesl, následně bylo 

o programu hlasováno. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 9 0 0 0 PŘIJATO 

 

Na jednání se dostavil Ing. Mgr. Kubeš, počet členů výboru na jednání je 10. 

 

Ing. Vytiska avizoval dřívější odchod z dnešního jednání společně s Mgr. Malým z důvodu 

účasti na jednání Komise pro Smart City. Navrhl, aby po jeho odchodu řídil jednání Ing. Příhoda. 

Následně nechal o svém návrhu hlasovat. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Materiály předkládané zastupitelstvu města 

2.1 Záměr finanční spoluúčasti statutárního města Liberec v rámci projektu 

„Rekonstrukce atletického stadionu a zázemí, Liberec VII – Horní Růžodol“ 

Mgr. Židek shrnul obsah předloženého materiálu. SAL bude žadatelem o dotaci na projekt 

rekonstrukce atletického stadionu v rámci výzvy vypsané NSA. Celkové náklady projektu činí 

43 880 423 Kč, navrhovaná výše spoluúčasti města je 30 %. Finanční prostředky ze strany města 

by byly poskytnuty pouze v případě schválení žádosti poskytovatelem dotace. 

Mgr. Zákoucký uvedl, že nyní je intenzivně pracováno na dokumentaci potřebné k žádosti. 

Upozornil, že zázemí stadionu, budova 570/22, musí být vložena do registru NSA jako 

samostatná stavba. V současné době je vložen v registru pouze stadion. Tuto věc konzultoval 

s jednatelem SAL, Ing. Karbanem.  

Poté Mgr. Zákoucký požádal o doručení výpisu usnesení zastupitelstva města po projednání 

tohoto materiálu, které musí být doloženo k žádosti o dotaci. 

Ing. Schejbal upřesnil, že budova zázemí je v majetku SAL, tedy jejich zástupce musí tento 

objekt vložit do registru NSA. Tuto záležitost prověří. 

Následovala diskuse k možnosti získání dotačních peněz i v rámci budoucích vypsaných výzev 

NSA a Libereckého kraje. 

Poté bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10  10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2.2 Souhlas s realizací a záměr finanční spoluúčasti statutárního města Liberec v rámci 

projektu Tréninkové a posilovací hřiště“ 

Mgr. Židek shrnul obsah předloženého materiálu. TJ Bílí tygři Liberec bude žadatelem o dotaci 

na projekt tréninkové a posilovací hřiště v rámci výzvy vypsané NSA. Spolek se obrátil na 
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město, jako majitele pozemku, s žádostí o vyjádření souhlasu s realizací tohoto projektu, včetně 

spolufinancování do 30% vysoutěžených nákladů. 

Bez diskuze bylo hlasováno o předloženém materiálu. 

Hlasování č. 4 

PŘÍTOMNO:  PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10  10 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

3. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – říjen 2023 

3.1 Poskytnutí finančních darů za úspěšnou reprezentaci města Liberec 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Dary budou poskytnuty 5 sportovcům 

za úspěšnou reprezentaci města Liberce a medailová umístění na Mistrovství Evropy (3. místo 

p. Gajdoš 15 000 Kč) a Mistrovství České republiky (1. místo p. Pavlišta a p. Šlapák 5 000 Kč, 

2. místo p. Peterka 3 000 Kč a 3. místo p. Pícha 2 000 Kč) v lehké atletice. V současné době jsou 

připraveny darovací smlouvy, které by pan náměstek rád sportovcům předložil k podpisu při 

slavnostním aktu. V této věci požádal o součinnost Mgr. Zákouckého. 

Ing. Mgr. Kubeš a MUDr. Vytiska považují schválenou výši podpory pro atlety za velmi nízkou 

s ohledem na dosažené úspěchy a s ohledem na vynaložené náklady související se závodní 

činností a přípravou sportovců. 

Mgr. Židek, MPA, poukázal na finanční možnosti týkající se obdarování sportovců 

i v souvislosti s připravovaným rozpočtem následujícího roku. 

Následně hovořil o připravovaném systému obdarování úspěšných sportovců za medailová 

umístění pro následující období. Nyní jsou sbírána a zpracovávána data od sportovních klubů, 

po jejich vyhodnocení bude členům Výboru pro sport představen nový systém odměňování. 

Konstatoval, že bude prosazovat rovný přístup k úspěšným sportovcům za medailové umístění 

dle nastavených pravidel.  

 

 

3.2 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu „Velká 

cena Liberce“ 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Dotace ve výši 25 000 Kč bude 

poskytnuta spolku PINK! Liberec na celostátní mládežnickou akci stolního tenisu. 

Předpokládaná účast je 300 hráčů. 

Žádné připomínky ani dotazy nebyly vzneseny.  

 

 

3.3 Rozdělení služeb sportovním klubům ve sportovním areálu Ještěd v zimní sezóně 

2023/2024 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah předloženého materiálu. Postupováno je v souladu se Smlouvou 

o podpoře sportovních aktivit v lyžařském areálu Ještěd, dle které je město Liberec oprávněno 

objednat od TMR služby pro sportovní kluby.  

Žádné připomínky ani dotazy nebyly vzneseny.  
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4. Diskuze nad možným zařazením bojových sportů mezi podporované sporty v rámci 

poskytování dotací ze Sportovního fondu 

Ing. Vytiska zmínil plánovanou diskusi k podpoře bojových sportů při projednávání podmínek 

programu 6.1. Poukázal na uvolnění pravidel pro poskytování dotací bojovým sportům na 

Libereckém kraji. Poté připomněl již provedenou prezentaci sportovních klubů na jednání 

výboru z oblasti bojových sportů, a to spolku Okinawa karate a kobudo Liberec z.s. a spolku 

Berka fight centrum Liberec z.s. 

Mgr. Židek, MPA, bude požadovat a prosazovat zařazení bojových sportů mezi sporty 

podporované, a to podobně, jako tomu je na Libereckém kraji. 

Ing. Příhoda krátce shrnul diskuzi k podpoře bojových sportů na Libereckém kraji. Principiálně 

s touto podporou sportovců souhlasí. 

Ing. Vytiska a pan Bartoš vyjádřili souhlas se zařazením bojových sportů mezi sporty 

podporované v rámci dotačních programů. 

Další připomínky nebyly vzneseny. 

 

Z jednání se omluvil Mgr. Malý. 

 

5. Různé 

Členové výboru se shodli na termínech konání listopadového zasedání Výboru pro sport 

následovně:  

Mimořádné zasedání - úterý 14. 11. 2023 od 15:00 hodin. 

Řádné zasedání    - pondělí 27. 11. 2023 od 16:00 hodin.  

Mgr. Židek, MPA připomněl termíny související s programem 6.3: podávání žádostí o dotaci do 

31. 10. 2023, kontrola podaných žádostí od 1. 11 do 8. 11. Po ukončené kontrole bude zaslán 

přehled podaných žádostí (tabulka) členům výboru k hodnocení, které proběhne na mimořádném 

zasedání 14. 11. 2023. Dne 21. 11. 2023 bude předložen materiál do rady města a 30. 11. do 

zastupitelstva města. Po schválení v zastupitelstvu následuje administrace smluv, vč. podpisů 

a vyplacení v rámci letošního rozpočtu. 

 

Z jednání se omluvil Ing. Vytiska, jednání dále řídí Ing. Příhoda. 

 

6. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byl přizván zástupce organizace  Junák - český skaut pan Lukáš Malý, předseda 

krajské organizace. 

L. Malý poděkoval za možnost prezentace na zasedání Výboru pro sport. Poté zmínil členství 

524 dětí do 18 let ve 4 střediscích a 2 přístavech. Každé středisko má několik oddílů, sídlí 

v Harcově, Lidových sadech, Hanychově, a u liberecké přehrady.  

Následně podrobněji hovořil o zvyšujícím se zájmu o skauting. Snaží se být otevření všem, 

ze všech sociálních skupin. Nabízejí široké spektrum sportovních aktivit, pořádají tábory, dbají 

na zdravý životní styl, získání fyzické zdatnosti, učí děti férovosti a mnohé další.  

Ve středisku, které vede, je 149 dětí do 18 let, měsíčně se setkávají na 24 schůzkách, 2 víkendy 

v měsíci pořádají celodenní výpravy, dalšími akcemi jsou tábory a prázdniny. Účastní 

se skautských soutěží, různých závodů a zapojují se též do akcí pro veřejnost. 
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Ing. Příhoda se dotázal na rozpočet organizace. 

L. Malý uvedl, že členské příspěvky činí 1000 - 2000 Kč za rok na 1 člena. Náklady jim vznikají 

za energie, nájemné a obnovu sportovního náčiní. 

Další dotazy nebyly vzneseny, Ing. Příhoda poděkoval za účast a provedení prezentace. 

Na jednání byli přizváni zástupci klubu LK Boulder z.s. Marek Klíma a Eva Fryšarová. 

M. Klíma obšírně představil činnost lezeckého spolku, jeho vznik, historii a jednotlivá střediska. 

Tento sport patří mezi 40 preferovaných individuálních olympijských sportů. V současné době 

má spolek 250 dětí, profesionální trenéry, pronajímá si sportoviště a nyní se připravují na vlastní 

formu sportoviště.  

Dále popsal, jak se dětem snaží zprostředkovat komplexní pohyb i v rámci zájmové činnosti. 

Následně hovořil o dosažených úspěších v rámci MČR a v rámci pohárových soutěží. Na závěr 

vyjmenoval 4 hlavní soutěže, které pořádají, a doplnil, že ročně produkují cca 16 soutěží bez 

externí finanční podpory. 

Ing. Příhoda požádal o základní ekonomická data. 

M. Klíma sdělil rozpočet klubu ve výši cca 2 mil. Kč, kde 50% tvoří členské příspěvky, 

50 % jsou dotace od Libereckého kraje, statutárního města Liberec a Národní sportovní agentury. 

Výše členských příspěvků na dítě sportující 1 x týdně činí 6,48 tis. Kč za rok, dítě sportující 5 x 

týdně 18 tis. Kč za rok. 

Ing. Veselka se dotázal na počet členů v celostátní základně. 

M. Klíma uvedl, že svaz má 37 tis. členů, v loňském roce to bylo 30 tis. členů. 

Další dotazy nebyly vzneseny, Ing. Příhoda poděkoval za účast a provedení prezentace. 

 

 

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 16.45 hodin. 

Následující mimořádné jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý, dne 14. 11. 2023 

od 15:00 hodin; řádné zasedání Výboru pro sport se uskuteční v pondělí 27. 11. 2023 od 16:00 

hodin (místa jednání budou dodatečně upřesněna). 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 26. 10. 2023. 

 

 

 

 

Ověřil:  

 

Ing. Jakub Vytiska, v. r. 

 

 

Ing. František Příhoda, v. r. 

předseda Výboru pro sport  člen Výboru pro sport 

 


